
Enkel fråga

Till ordförande i Umeå Vatten och Avfall AB, Åsa Ögren

Om ansvaret för undersökning och sanering av förorenad mark vid
nedlagd plantskola ovanför Forslunda vattenverk

Innan kommunen via Umeva övertog fastigheten Ytterhiske 12:3 från skogs-
plantföretaget gjordes en ytlig marksanering på 2 dm. Det skedde sommaren
2003. På hösten samma år undersöktes marken djupare ner på förekomsten av
bekämpningsmedel. Det visade sig då att DDT förekom i marken ända ner till 9
meters djup, d v s ca en meter ovanför normal grundvattenyta i Vindelälvsåsen.
Vad som inte undersöktes var halten bekämpningsmedel i marken och mängden
som inte fångats upp vid saneringen. Det är okänt idag.

Min fråga gäller nu om Umeva i och med övertagandet av fastigheten för
plantskolan även tagit över kostnadsansvaret för framtida markundersökningar
och eventuella saneringsåtgärder?
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